



EN CUT+COOL ULTRA

Features: All-purpose cooling lubricant. Partly synthetic formula which is soluble in water. Outstanding cooling effect with excellent chip removal. Can be used with soft water due to its low foaming tendencies. Highly stable and resistant to microorganisms for long service life with minimal maintenance expenditure. Excellent corrosion protection, even in low concentrations; protects the workpieces, tools and system parts. Good lubricity allows for higher cutting capacities with reduced heat.

Uses: Ideal for light to medium weight steel, cast iron, aluminum alloys and non-ferrous metal chips. For universal use on lathes, grinders and machining equipment.

Directions: Mix product with clean water. First add water, then concentrate. Grinding steel and non-ferrous metals: 4 % - 6 %. Milling steel and non-ferrous metals: 6 % - 10 %.

This information is based on our experience. Preliminary tests are advised before use. For more details, see the technical data sheet.

FR CUT+COOL ULTRA

Caractéristiques: Lubrifiant de refroidissement tout usage. Formule partiellement synthétique qui est soluble dans l'eau. Effet de refroidissement remarquable avec une excellente évacuation des copeaux. Peut être utilisé avec de l'eau douce grâce à ses faibles tendances de moussage. Très stable et résistant aux micro-organismes pour une longue durée de service avec des dépenses de maintenance minimales. Excellente protection contre la corrosion, même à des faibles concentrations; protège les pièces à œuvrer, les outils et les pièces du système. Permet des capacités de coupe plus élevées avec une chaleur réduite.

Utilisations: Idéal pour l'acier de poids léger à moyen, la fonte, les alliages d'aluminium et les copeaux de métaux non ferreux. Pour une utilisation universelle sur les tours, les rectifieuses et les machines d'usage.

Mode d'emploi: Mélanger le produit avec de l'eau propre. Ajouter l'eau en premier, puis concentrer. Broyage d'acier et des métaux non ferreux: 4 % - 6 %. Fraisage d'acier et des métaux non ferreux: 6 % - 10 %.

Cette information est basée sur notre expérience. Des tests préalables sont avisés avant l'utilisation. Pour plus de détails, voir la fiche technique.

CUT+COOL ULTRA

Concentrated cutting
fluid

Liquide de coupe
concentré



Net content/Contenu net:

5 L (1.3 US gal)



EN FR **CUT+COOL ULTRA**

DANGER May cause an allergic skin reaction. Causes serious eye damage.

Prevention: Avoid breathing mist or vapors. Contaminated work clothing should not be allowed out of the workplace. Wear protective gloves, eye protection and face protection. **Response:** IF ON SKIN: Wash with plenty of water. If skin irritation or rash occurs: Get medical attention. Take off contaminated clothing and wash it before reuse. IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. Immediately call a POISON CENTER. **Disposal:** Dispose of contents and container to an approved waste disposal plant.



See the **SDS** for more info at/Voir la **FDS** pour plus d'info au:
wurth.ca or call/ou appelez: **1-800-263-5002**

Imported by/Importé par: **Würth Canada Limited/Limitée**
345 Hanlon Creek Blvd, Guelph, ON, N1C 0A

DANGER Peut provoquer une allergie cutanée. Provoque de graves lésions des yeux. **Prévention:** Éviter de respirer les brouillards ou les vapeurs. Les vêtements de travail contaminés ne devraient pas sortir du lieu de travail. Porter des gants de protection, un équipement de protection des yeux et du visage.

Intervention: EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU: Laver abondamment à l'eau. En cas d'irritation ou d'éruption cutanée: Consulter un médecin. Enlever les vêtements contaminés et les laver avant réutilisation. EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Enlever les lentilles de contact si la victime en porte et si elles peuvent être facilement enlevées. Continuer à rincer. Appeler immédiatement un CENTRE ANTIPOISON. **Élimination:** Éliminer le contenu et le récipient dans une installation d'élimination des déchets agréée.

**Not for retail sale/
Pas pour la vente au détail**

**Made in Germany/
Fabriqué en Allemagne**

Art. 893.050030 083



PAPEL 09/2022 | 893.050030 | V7.0 | WUHS 2015

CUT+COOL ULTRA

**Concentrated cutting
fluid**

**Liquide de coupe
concentré**



Net content/Contenu net:

5 L (1.3 US gal)